
Magyar Sí Szövetség vezetőségének állásfoglalása: 

 

Magyar Sí Szövetség 2025. május 28-i Küldöttgyűlésén a következő határozat 

született 23/2025 (2025.05.28.) számú küldöttgyűlési határozat: 

 

A Küldöttgyűlés az Eseti Bizottság jelentését, valamint dr. Fürstner József és a 

Magyar Sí Szövetség között létrejött megállapodás tartalmát megismerte, és 

ennek alapján a vizsgálatot lezártnak nyilvánítja. 

 

A 2025. május 28-i küldöttgyűlés eseményei és az azt követően a sajtóban megjelent 

cikkek adják az apropóját annak, hogy eggyel távolabbról rátekintsünk erre a kérdésre. 

A Sporttörvény fogalmai szerint a szakszövetségek feladata a sportág szervezése, a 

tagok érdekvédelme. A sportszövetség a tagok önkormányzatiságának a terepe, nem 

pedig a szolgáltató szektor egy szereplője, ahol a tagegyesületek a fogyasztók. A 

jogalkotó víziója szerint a tagok együttműködnek a sportág érdekében a sport 

szellemiségének megfelelően, nem pedig az egyéni érdekek miatt vívott harc terepévé 

teszik a sportág önkormányzati fórumát. 

 

Mindezek alapján érthetetlen és a sport szellemiségével, a szakszövetség által 

képviselt közösségi érdekkel a legmesszebbmenőkig ellentétes, az ahogy az eseti 

bizottság jelentése jogellenesen, a korábbi elnök meghallgatása és a vizsgálat lezárta 

előtt a sajtóhoz került. Történt ez annak ellenére, hogy a kérdéssel foglalkozók 

mindegyike titoktartási kötelezettséget vállalt. Ezt követően az eseti bizottság 

jelentését és az elnökség arra adott válaszát a sportág közössége küldöttgyűlési 

határozattal elfogadta, és az ügyet lezártnak nyilvánította. Kérdés, milyen érdekből 

és milyen céllal nyilatkozik valaki a sajtónak, amely a napokban megjelent, a 

szakszövetség önkormányzatiságába verbálisan beavatkozó cikkek 

megjelenéséhez vezetett.  

 

A 2024. májusi küldöttgyűlésen (tehát 1 évvel korábban) egyes tagegyesületek 

kérdéseket tettek fel a szövetség működésével, azon belül az akkori elnök költéseivel 

kapcsolatban. A válaszokat írásban megkapták, de nem fogadták el. Ezt követően a 

2024. szeptemberi küldöttgyűlésen az akkor a mandátumát befejező elnök a 

küldöttgyűlés rendelekezésére állt és ugyanazon kérdésekre szóban, részletekbe 

menően válaszolt. Azért, hogy a további, vagy pontosabb válaszokat kereső tagok is 

minden kérdésünkre választ kapjanak - jogszabály által nem kényszerített módon - az 

elnökség határozatával létrehozta az eseti bizottságot és teret adott harmadjára is 

ugyanazon kérdések kivizsgálásának. Az eseti bizottság tagjai elfogadták a jelentést 

a vizsgálatról. Az eseti bizottság jelentése alapján az elnökség ismételten 

meghallgatta a vizsgálattal érintett korábbi elnököt és lehetőséget biztosított az eseti 

bizottság tagjainak, hogy szóban is kérdéseket tegyenek fel.   

Az elnökség az eseti bizottság jelentése, majd az azt követő szóbeli meghallgatás 

alapján megállapította, hogy felmerül a gyanú, hogy bizonyos költések nem a 

szövetség érdekében történtek. Azt is megállapította azonban az elnökség, hogy 



figyelembe véve azt, hogy a kétséges költések a teljes éves költségvetéshez 

viszonyítva kismértékűek, továbbá sokkal nagyobb befektetést igényelne a pontos 

felderítésük, mint amekkora előny azzal elérhető lenne, ezért a vonatkozó számviteli 

alapelvek szerint, jó gazda módjára egyezséget ajánlott az elnöknek, amelyet 

határozati formában a tagok is megismertek. Ezt követően került a tagság szavazata 

alapján lezárásra a fentiek szerint ez az ügy. 

 

A sportág belső ügyeinek ilyen módon való jogellenes kiszivárogtatása, tárgyalása, 

biztos nem szolgálja a sportág érdekét, de az elnökség meglátása szerint egyéni 

érdekeket sem. Ez a magatartás kizárólag arra alkalmas, hogy a sportág részére 

károkat okozzon. 

 

Az eseti bizottság jelentése nyilvános, megtekintése a MSíSZ hivatalában a vonatkozó 

jogszabályi és alapszabályban foglalt rendelkezések betartása mellett lehetséges. 

 

Fenti állásfoglalás sajtóban történő megjelenéséhez csak teljes egészében, 

változtatások nélküli formában járul hozzá az MSíSZ elnöksége. 

 

Dr. Csák Levente elnök 

Dr. Bajáky Tamás alelnök 

Petrahn Barbara főtitkár 

Pignitzky Dorka elnökségi tag 

Mikó Gergely elnökségi tag 

Dr. Barta Csaba elnökségi tag 

Fülöp András elnökségi tag 

Panyik Dávid elnökségi tag 

 

 

 


